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Centervænget afd.  291-0 

Bestyrelsesmøde den 9/12-24 

 

 

Deltagere:     

Dan 

Merete 

Morten / Lejerbo 
 

Fraværende: 
Tobias 

 
Gæster: 

 

Referent:   
Dan Meyer Dajm 

  

 
Dagsorden 

  

-Godkendelse af referat  

-Meddelelser fra Formanden  

-Meddelelser fra Morten/Lejerbo  

-Indkomne punkter  

-Julegave til Bestyrelsen / Dan  

-Ophængning af gardiner af Lejerbo. Kan de gammel bruges? / Mail er sendt til Morten (Tobias)  

-Maling af opgang status opgang 27? (Tobias)  

-Nogle lygtepæle virker ikke på Centervænget. (Tobias)  

-Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Velkomst: 

 



 

Bestyrelsen - Centervænget 27-41 - Afd. 291-0 

Kort velkomst til årets sidste møde i 2024. 
Herefter gik man over til dagsordenen. 

 

 
1. Godkendelse af referat 

Referat godkendt uden bemærkninger. 
 

2. Orientering fra Formanden: 

Arbejdet med nye døre/vinduer er overstået, og det virker som om det er gået godt i det store 
hele. 

 

Ekstraordinært afdelingsmøde den 11/12-24 med opdatering af de tre kataloger, og 
nedsættelse af arbejdsgruppe for arbejdet videre med at “fælleshave” og “Ny legeplads”.  

 
Merete stopper efter mange års bestyrelsesarbejde. Er der emner til nyt bestyrelsesmedlem? 

Merete fortsætter i Grundejerforeningen. 

 

 

3. Orientering fra Morten/Lejerbo: 
Ansat ny Gårdmand grundet den nye Allerød afd. 

Langtidssygemelding. 
Ny EGU elev ansat. Han kan ses i afdelingen. 

Arbejdet med nye døre/vinduer er afsluttet; Forløbet med udskiftningen virker tilfredsstillende. 

 
 

4. Indkomne punkter: 

-Julegave til Bestyrelsen / Dan  

Dette godkendes. 

 

-Maling af opgang status opgang 27? (Tobias)  

Det bør ske medio feb. 2025 

 

Mangelfuld saltning/Merete 

Igen i år er der mangelfuld saltning; Der saltes i klynger/bunker. 

Morten tager den med videre. 

 

6. Evt. 

Bestyrelsen forespørger om digital løsning her i 2024/25 omkring indlevering af kvitteringer. 
Morten tager forespørgslen videre. 

 

 
 

Herefter sluttede mødet med tak for samarbejdet, og ønsket om glædelig jul samt godt nytår. 

 
 

Der indkaldes til nyt bestyrelsesmøde efter det ordinære Afdelingsmødet. 


